
van: 

Verzonden: 18-03-2024 09:31 

Aan: B O e ward.nl> (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Onderwerp: RE: Stand van zaken 

Beste N 

Hieronder reactie op jouw vragen: 

Van de omwonenden hoor ik dat het stil is bij de woning maar dat hij er nog niet goed uitziet. 

Ze zijn boos maar geven wel aan dat ze het belangrijk vinden dat de kinderen goed worden 

opgevangen. 

We zijn op dit moment druk bezig. Afgelopen vrijdag zijn de eerste meubels als afgeleverd en de BM installatie zal deze week 

in bedrijf zijn. 

Heb jij een tijdpad waarop je denkt dat de eerste kinderen aan de schuwacht gaan komen. 

Op dit moment staat de planning dat we 1 april 2024 open gaan. Dit gaan we ook halen. 

Heb jij ook weleens eerder een veiligheidsplan gemaakt. Wij hebben dat opgesteld voor de locatie 

het Klooster in Haastrecht waar wij een veiligheidsplan hebben . Dat is waar ook naar gerefereerd 

werd tijdens de informatieavond op 29 februari. 

Nee wij hebben nog niet specifiek ervaring met een veiligheidsplan. Als er een voorbeeld van is dan kan ik kijken wat wij 

kunnen maken. 

Hoe staat het met de vergunningaanvraag. Daar werd ik bij het uitnodigen van de mensen ook over 

bevraagd. 

We zijn nu, zoals je weet, druk bezig met de opstart. Daarnaast zijn we alle documenten aan het verzamelen voor de 

vergunning aanvraag. De verwachting is dat de aanvraag uiterlijk 30 april is ingediend. Natuurlijk hoop ik eerder. 

Met vriendelijke groet, 
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Verzonden: vrijdag 15 maart 2024 15:27 

Aan: e (geanonimiseerd)

Onderwerp: Stand van zaken 

Urgentie: Hoog 

Hoi 

Ik ben bezig met de voorbereiding voor de klankbordgroep voor aanstaande donderdag. 

Van de omwonenden hoor ik dat het stil is bij de woning maar dat hij er nog niet goed uitziet. 

Ze zijn boos maar geven wel aan dat ze het belangrijk vinden dat de kinderen goed worden 

opgevangen. 

Heb jij een tijdpad waarop je denkt dat de eerste kinderen aan de schuwacht gaan komen. 

Heb jij ook weleens eerder een veiligheidsplan gemaakt. Wij hebben dat opgesteld voor de locatie 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



het Klooster in Haastrecht waar wij een veiligheidsplan hebben gemaakt 

Dat is waar ook naar gerefereerd werd tijdens de informatieavond op 29 februari. 

Hoe staat het met de vergunningaanvraag. Daar werd ik bij het uitnodigen van de mensen ook over 

bevraagd. 

Kun je mij zo snel mogelijk hier van op de hoogte stellen, dan neem ik het mee in de voorbereiding 

die ik maandag met collega N 9a doen 

Wij zullen soort van draaiboekje opstellen en dat zal k ook met jullie delen. 

Alvast bedankt, 

(geanonimiseerd)

Groet N (geanonimiseerd)
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